
Alsønderup Idrætsforening 

Referat : ASGI HB møde : 22 AUGUST  2022 

Deltagere: Tine Bojer (ASGI HB), Margit Enevoldsen (Tennis), Linda Lyng 

Madsen (ASGI HB), Christian Bojer (Skydning), Bo Lyng Madsen (Dart), Benny 

Haas-Madsen (ASGI HB), Maia Hejlesen (Teater), Søren Kodal (Rulleskøjteafd.), 

Finn Jakobsen (Floorball) & Peter Windum (ASGI HB)  

Referat. 

1. Velkommen ved Peter 

Tjeck-in, bordet rundt ved alle. 

2. Status fra ASGI Formand 

Gennemgang af referat fra sidste møde. 

Aktioner fra sidste/tidligere møde: 

• AKTION. Møde vedr. opdatering af ”Vedtægter, arbejdsplan, forretningsorden samt 

samarbejdsaftale med Kulsviergården” er ikke blevet afholdt. Peter indkalder. 

• AKTION. Tine har lavet ”Enkel forretningsorden” for Gymnastik. Tine har talt med Fodbold, 

Badminton og Skydning. Tine vil kontakte resterende afdelinger, med henblik på udarbejdelse af 

deres. Tine kontakter afd. samt sender Gymnastik’s udgave ud til alle afdelinger. 

• AKTION. Christian vil udarbejde regelsæt vedr. lån af vores UV-Lys (opgave fra ASGI HB møde 

FEB2022). Christian vil tale med DGI vedr. udarbejdelse.  

• AKTION. Linda udarbejder forslag til hvem fra ASGI der har hvilke rettigheder i Conventus. 

• AKTION. Vedr. brugeraftale med Hillerød Kommune. Linda har set på HGI’s aftale – 

selvforvaltningsaftale. Linda vil tale med ”Ju-Jutsu Michael” fra HSI.  

ASGI HB har konstitueret sig efter GF således: 

Formand: Peter 

Næstformand: Tine 

Kasserer: Linda 

Sekretær: Benny 

Peter orienterede om møde afholdt med politikeren Søren Lerche vedr. vores anlægsønsker. 

Peter ønskede ikke, at ASGI FB gruppe tilmeldes diverse fora, da dette giver en del uønskede 

mails/notifikationer til vores administratorer. Endvidere er det svært at vurdere, hvilke grupper er man 

tildelt/støtter – og hvilke grupper er man ikke !!! 

3. Status fra ASGI kasserer. 

 

Der er endnu ikke endeligt overblik over økonomien. 

Alt bliver bogført som aftalt. 

Linda gjorde opmærksom (primært overfor GYM) på særdeles relevant artikel i ”Udspil” vedrørende 

aflønning af unge under 13.  

4. Kulsviergården 

Indhold fra sidste møde fra Kulsviergården blev drøftet - referat udsendes af Peter efter mødet. 

Niels ønsker at få fjernet Basketball stativer, på grund af at de ikke bliver brugt samt ”lækker” vand. 

Peter har lovet Niels at fjerne de to af dem. 



Tine gjorde opmærksom på, at det tidligere er drøftet. To af stativerne er vist skolens, som måske 

ønskede dem over i skolegården. 

Hvad er aftalen helt præcist med cafeteriet ? 

I dag rydder vi op og Kulsviergården vasker gulvet – men hvad med i køkkenet ? 

5. Diverse 

Halfordelingsplan. 

Tine gennemgik plan og færdiggøre denne som lovet i uge 34 og sender til godkendelse hos alle i ASGI 

samt senere kopi til Kulsviergården. 

Rengøringsaftale. 

Tanja stopper den 31/8. Peter har modtaget uopfordret ansøgning fra ung lokal beboer. Linda og Bo’s 

datter – Peter og Linda indkalder hende til samtale vedr. ny aftale. 

Klubhus. 

Vi afventer stadig færdiggørelse af El-arbejde fra kommunen. Margit rykker jævnligt elektriker. 

Fodbold har spurgt Tennis om lån af deres grill. Tennis vil gerne give lov til et prøveudlån, såfremt den 

afleveres tilbage i samme stand som ved udlån. Margit taler med fodbold Kasper. 

Hvad gør vi med kontor’et i klubhuset ? Der var god stemning for at modernisere det. 

Bo og Margit meldte sig som ansvarligere for en renovering. Linda og Peter skal deltage i en oprydning, 

på grund af regnskabsarkivering (Linda) samt historiefastholdelse (Peter). 

Arbejdet med renovering af vores køkken er i fuld gang – ansvarlig er Bo. 

Fremtidige mødedato’er. 

ASGI HB Mandag 21NOV 2022 kl: 18.00 i klubhuset. 

ASGI HB Onsdag 08MAR 2023 kl: 18.00 i klubhuset. 

ASGI HB Onsdag 10MAJ 2023 kl: 18.00 i klubhuset. 

GF ASGI Onsdag 24MAJ 2023 kl: 19.30 i klubhuset. 

ASGI HB Tirsdag 22AUG 2023 kl: 18.00 i klubhuset. 

6. Kort status fra alle afdelinger 

Teater. 

Lige startet op efter sommer. 

Fremfører Askepop – premiere 21 Jan 2023. 

Har fået ny instruktør. Bestyrelse består af 5 medlemmer ;-). 

Tina Folkmann hjælper som kasserer. 

Rulleskøjteafdelingen. 

Har haft vellykket afslutningsfest hos Søren. 

Forsøger at få artikel i Hillerød Posten samt besøg af TV2 Lorry ved sæsonstart. 

Pris er justeret til 50 kr. for en indgang, sæsonkort/årskort 300 kr. (Efter jul 200 kr.) 

Samme menukort som sidste sæson. 

Søren gør opmærksom på, at andre ASGI afdelinger helst ikke skal lave aktiviteter i deres tidsrum om 

lørdagen, så de bliver nødt til at aflyse Rul !! 

Rul efterspørger også, om nogen skulle kende en pensionist eller lign. Som har lyst til at hjælpe til i 

”døren”. 

Rul vil rigtig gerne ryde op i bag-køkken – tilladelse givet ;-) 

Floorball. 

Starter træning i næste uge. 

Alle fra sidste sæson har betalt kontingent. 

Der har været lidt problemer med at betale på hjemmeside, hvis man brugte iPhone – dette har andre 

afdelinger også oplevet ! 



Finn forventer flere spillere i år. 

Finn sender SMS med info, så Margit og Tine kan lave reklame for Floorball på FB/hjemmeside. 

Gymnastik. 

Planlægning af ny sæson har været hårdt arbejde. 

Der er mange tilmeldte og mange hold i denne sæson inkl. ”Familie Tons” med Maja, der er planlagt en 

gang om måneden. Der er også mange nye trænere. 

Manuvision fortsætter i den lille sal. 

Skydning. 

Lidt svær opstart pga. Corona. 

Der er flere ældre medlemmer, hvilket øger behovet for girokort ! 

Skydetiderne er ændret lidt. 

Et ældre medlem er afgået ved døden, Christian Bojer har afhentet medlemmets riffel og patroner. 

Der har været 1.skydebane inspektion med enkelte bemærkninger vedr. våbenskabe og bly indsamling. 

Godkendelse er modtaget. 

Afdelingen ønsker overvågning/alarmering ved udendørs skydebane. Christian kontakter kommunen 

først. 

Dart. 

Er så småt begyndt at starte op igen.Før sommer kom der flere nye medlemmer. 

Har gennemført GF – der var én deltager. Har ca. samme medlemstal som sidste år. 

Har fået flere sponsorer samt deltaget i ”skraldeindsamling” – for at gøre en god gerning samt tjene lidt 

penge. 

Badminton. 

Opstartsmøde den 31/8 kl: 20.00 

Tennis. 

Medlemstal er desværre halveret. 

Gennemførte skolearrangement med Sophienborg skolenden den 18 Maj – i samarbejde med DGI. 

Bo træner juniorerne (de er 2-3 spillere) 

Drop-In er hver Onsdag. 

Bestyrelsen består af 5 personer. 

Skrænterne ved tennisbane bliver desværre ikke længere vedligeholdt af kommunen. 

 

Bordtennis. 

Har pt. 15 medlemmer og er ved at gøre klar til ny sæson. 

 

NERF. 

NERF KAMP starter op igen til September. 

Har fået sponseret t-shirts fra LOOW til medhjælperne. 

7. Eventuelt 

Såfremt der er nye fra Lokalrådet, vil dette blive nævnt af Tine. 

Næste ASGI HB møde er den 21 NOV 2022 kl: 18.00 (Julemøde) og Christian vil kontakte Niels fra 

Kulsviergården vedr. levering af mad. AKTION. 

 

Peter (Formand, ASGI) sluttede mødet af med at takke alle for det store frivillige arbejde, I alle gør for 

Alsønderup Idrætsforening. Uden jer, kunne vi ikke have denne fantastiske forening !! 


